

Sent: Wed 8/26/2020 7:40:15 AM
Received: Wed 8/26/2020 7:40:15 AM

Ggd willen opschalen
Labs zeggen we kunnen het niet aan

Amsterdam:

-van alles en nog wat georganiseerd; kits beschikbaar gekomen. Interen op hun voorraad. Kunnen voldoen aan vraag GGD. Eind goed al goed. Bij 2 labs Pantherkits gereserveerd voor hen, maar dat was lenen en moesten ze teruggeven. Dan maken we voorraden zelf wel op, en kunnen door tot 7 september volgende levering.

5.1.2e ik wil gesprek over verdeling schaarse materialen bij hoge infectiedruk

5.1.2e ok, maar dan hele keten betrekken. Ook GGD'en moeten dan minder testen.

5.1.2e kan me niet onttrekken aan indruk dat er GGD'en nu teststraten willen openen. Ons signaal: niet deze week ajb

5.1.2e signalen uit regio's: we krijgen te horen dat we onze monsters niet kwijtkunnen. We gaan echt geen straten verminderen op dichtdoen

-we willen meer draaien, kan dat worden ondersteund.

5.1.2e 25K mensen getest gisteren. Vandaag gaan we over 25K heen.

-als labs toestroom niet aankunnen. 2 knoppen nl meer labcapaciteit, of minder vraag

5.1.2e 2 casussen: Haaglanden is infectiedruk ook hoog. Bronovo: moet terug in capaciteit vanwege te weinig labcapaciteit. In W-Brabant zegt lab : we kunnen het niet uitvoeren.

5.1.2e ZO-Brabant is een leverancier die niet doorkomt

Wat is de consequentie? Lopen wachttijden op?

-er zijn ook labs die gewoon willen stoppen met GGD-stroom. We willen niet meer asymptomatisch testen

-actie VWS: teksten Rijksoverheid.nl aanscherpen

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e @minvws.nl

5.1.2e